
Z á p i s n i c a 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  vo Valaskej Belej, 

ktoré sa konalo dňa 24. januára 2019 
-------------------------------------------------------------------------------  

 

Prítomní:     
9 poslanci podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou originálu zápisnice 
Ing. Miloš Cúcik – starosta obce  
Bc. Ľudmila Podskočová – zapisovateľka  
 
Neprítomný:     
Ing. Jozef Krett – hl. kontrolór – ospravedlnený - PN 
 
   Zasadnutie trvalo od 1630 h. do 2200 h. 
 
 

* * * 
 

Program: 
 
Otvorenie zasadnutia – schválenie programu 
Voľba návrhovej komisie  
Určenie overovateľov zápisnice 
Určenie zapisovateľa zápisnice 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 

poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Jozefa Mišániho a manželky Heleny Mišániovej, bytom Valaská Belá 1309 

o odkúpenie pozemku. 
3. Žiadosť PharmDr. Heleny Divékyovej – Lekáreň VABA Valaská Belá 322 

o predĺženie nájomnej zmluvy. 
4. Žiadosť DHZ Valaská Belá 476 o riešenie a odstránenie vzniknutej situácie na 

budove hasičskej zbrojnice. 
5. Návrh VZN Obce Valaská Belá, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2012 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školských 
zariadení na území Obce Valaská Belá. 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k viacročnému rozpočtu obce Valaská Belá, 
vrátane programov a podprogramov, na roky 2019 – 2021. 

7. Návrh rozpočtu obce Valaská Belá na roky 2019 – 2021 a programového rozpočtu 
obce Valaská Belá na rok 2019 - 2021. 

8. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
9. Rôzne. 
10. Diskusia. 
11. Uznesenie, záver. 
 

* * * 
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Otvorenie zasadnutia – 3. zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Valaskej Belej otvoril 
a viedol starosta obce Ing. Miloš Cúcik. Zasadnutie bolo zvolané v zmysle § 12  
odst. 1 zákona NR SR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 
doplnkov. Podľa podpísanej prezenčnej listiny starosta obce konštatoval prítomnosť 
nadpolovičnej väčšiny poslancov obecného zastupiteľstva, z celkového počtu 9 poslancov 
obecného zastupiteľstva bolo prítomných 9 poslancov. Starosta obce úvodom všetkých 
privítal a oboznámil obecné zastupiteľstvo s programom rokovania.  
Hlasovanie o programe: za 9, proti 0, zdržal sa 0 – program rokovania OZ bol jednomyseľne 
schválený.  
Voľba návrhovej komisie – do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Peter Dušicka a  
Mgr. Rastislav Repka. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržali sa 0 – návrhová komisia bola schválená. 
Určenie overovateľov zápisnice – za overovateľov zápisnice starosta obce určil Juraja 
Gabaša a Milana Čičmanca. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 – overovatelia zápisnice boli schválení. 
Určenie zapisovateľa zápisnice – za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil  
Bc. Ľudmilu Podskočovú. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0, – zapisovateľka zápisnice bola schválená. 
 
1. Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne – správu 
o plnení uznesení a úloh z nich vyplývajúcich starosta obce požiadal o odloženie predloženia 
správy do budúceho rokovania OZ. Pripomienkoval poslanec Marian Híreš, uviedol, že bolo 
dosť času na splnenie úloh a predloženie správy od predchádzajúceho rokovania OZ. Poslanci 
hlasovali o odložení správy o kontrole plnenia uznesení. Úloha, prijatá na minulom zasadnutí 
OZ, týkajúca sa uznesenia č. 33/2018 nebola zatiaľ splnená. 
Hlasovanie: za 6, proti 1 (Ing. Vladimír Mazán, zdržal sa hl. 2 Milan Čičmanec a Marian Híreš) 
– prijaté uznesenie č. 34/2019.  
 
2. Žiadosť Jozefa Mišániho a manželky Heleny Mišániovej, bytom Valaská Belá 1309 
o odkúpenie pozemku – žiadosť bola zaslaná poslancom OZ spolu s pozvánkou na 
rokovanie OZ. Poslanec Marian Híreš sa informoval, kto preveroval túto žiadosť. Starosta 
obce uviedol, že preveril predmetnú žiadosť a odporúča schváliť zámer odpredať majetok 
obce uvedenému žiadateľovi spôsobom hodným osobitného zreteľa. 
Poslanci hlasovali za odpredaj majetku obce.   
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 35/2019. 
 
3. Žiadosť PharmDr. Heleny Divékyovej – Lekáreň VABA Valaská Belá 322 
o predĺženie nájomnej zmluvy - žiadosť bola zaslaná všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou na rokovanie OZ. Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval, či prenájom je 
ekonomický, alebo je len vo výške nákladov. Starosta obce uviedol, že si myslí, že to 
ekonomicky vychádza, nebol prepočítaný nájom. Poslanci schválili zámer prenajať majetok 
obce pre PharmDr. Helenu Divékyovú za podmienok ako v roku 2018. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 36/2019. 
 
4. Žiadosť DHZ Valaská Belá 476 o riešenie a odstránenie vzniknutej situácie na 
budove hasičskej zbrojnice - žiadosť s prílohami bola zaslaná všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou na rokovanie OZ. V žiadosti bolo uvedené, že sa odoberala elektrická energia 
firmou, ktorá realizuje rekonštrukciu budovy hasičskej zbrojnice. Poslanec Ing. Vladimír 
Mazán navrhol priemerne porovnať spotrebu elektrickej energie za minulý rok a 
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rozdiel vyfakturovať firme. Starosta obce uviedol, že je pravda, že zatieklo elektrické vedenie, 
toto sa poznamenalo aj do stavebného denníka. Prítomný bol aj zástupca firmy KyD s.r.o. 
Trenčín Ing. Karol Rebro, ktorý priznal, že zatieklo vinou ich firmy. Ing. Vladimír Mazán 
uviedol, že v stavebnom denníku nenašiel poznamenané tieto skutočnosti. Podľa vyjadrenia 
Ing. Rebra sa všetko posunulo tým, že stavebná dokumentácia nekorešpondovala 
s projektovou. Uviedol, že stavba je zabezpečená a v súčasnej dobe už nezateká. Z dôvodu, že 
začalo zimné počasie, nebolo možné pokračovať v prácach na krove. Podľa vyjadrenia Ing. 
Rebra, KyD s. r. o. Trenčín je možné rekonštrukciu strechy ukončiť v priebehu mesiaca. 
Uviedol že z dôvodu nedostatku materiálu na krov uskutočňovali najskôr práce na prístavbe 
hasičskej zbrojnice. Upozornil, že nemôže hovoriť za pána Róberta Hurára, konateľa firmy 
Ecogreen Čavoj, informoval len za svoju firmu. Aký stavebný denník vedie spoločnosť 
Ecogreen on nevie. K dotazu, že absentuje výmena spráchnivených častí krovu, Ing. Rebro 
uviedol, že pán projektant Ing. Peter Siekel odporučil zosilenie časti krovu.  
Predseda DHZ pán Jozef Ďurček sa vyjadril k obmedzeniu zásahu DHZ, ku ktorému došlo 
pri hasení požiaru u Javorčekov. Uviedol, že pri výjazde mali sťažené podmienky, pretože mali 
v priestoroch hasičskej zbrojnice uložený materiál. Na to reagoval poslanec Ing. Vladimír 
Mazán, upozornil, na technickú správu, v ktorej sa uvádza, že si dodávateľská firma má urobiť 
svoje provizórne zariadenie staveniska a neobmedziť prístup k vybaveniu DHZ. Poslanec Ing. 
Mazán sa opýtal pána Hurára z firmy Ecogreen s. r. o. Čavoj, prečo nemajú zriadené dočasné 
zariadenie staveniska a odporučil, aby si firma zariadenie staveniska zriadila a neblokovala 
priestory členom DHZ v prípade potrebného zásahu.  
Predseda DHZ pán Jozef Ďurček ďalej uviedol, že v roku 2017 bolo na opravu hasičskej 
zbrojnice vyčlenených z rozpočtu obce 40 000 € a nič sa na budove neurobilo. Ing. Vladimír 
Mazán reagoval na to čo povedal predseda DHZ a prečítal žiadosť DHZ vo Valaskej Belej na 
opravu havarijného stavu budovy hasičskej zbrojnice z roku 2016, ktorá bola podaná a riešená 
na marcovom rokovaní OZ v roku 2016. Žiadosť bola vtedy zdokumentovaná aj fotografiami 
o veľmi zlom stave strechy (už v tom období značne zatekalo do budovy). Boli prijaté 
opatrenia a daná úloha starostovi obce. Tieto opatrenia neboli do konca roka 2016 
uskutočnené. Práce sa začali robiť až v roku 2018 v októbri, čo je v období, ktoré nie je 
vhodné na rekonštrukciu takéhoto rozsahu – uviedol poslanec Ing. Mazán. Zástupcovia firmy 
Ecogreen a firmy KyD sa zaviazali, že v priebehu mesiaca, ak bude možné robiť v plusových 
teplotách, práce na rekonštrukcii strechy dokončia. O priebehu prác prebehla dlhšia rozprava 
medzi poslancom Ing. Vladimírom Mazánom a zástupcom firmy KyD s.r.o. Trenčín. Poslanec 
Ing. Mazán upozornil, že na budove hasičskej zbrojnice je trámový strop, čo je skrytá 
konštrukcia. Navrhol po ustúpení mrazov otvoriť strop a skontrolovať trámy, nechať ich 
odvetrať a potom uzavrieť. Ďalej navrhol betónové stropy prevŕtať a nechať prevetrať. 
Zástupcovia oboch firiem súhlasili s návrhom poslanca Ing. Mazána. S týmito vyjadreniami 
súhlasili aj poslanci OZ.  
Poslanec Ing. Vladimír Mazán sa informoval, prečo boli finančné prostriedky na prekládku el. 
stĺpa poukázané z prostriedkov obce, keď prekládka je zahrnutá v PD modernizácia DHZ. 
Financie, ktoré boli poukázané na prekládku treba žiadosť od dodávateľa prác späť.  
Poslanec Marian Híreš sa spýtal starostu obce aká je jeho právomoc pri rozhodovaní 
o finačných prostriedkoch obce a do akej výšky môže sám rozhodovať. Ďalej sa spýtal na 
zmluvu, ktorú starosta obce podpísal s firmou Ecogreen s. r. o. Čavoj na sumu cca 170 000 €, 
podľa neho prekročil svoju právomoc a porušil zákon. Starosta obce uviedol, že túto zmluvu 
skutočne podpísal. Taktiež poslanec Marian Híreš podotkol, že starostom obce je už tretie 
volebné obdobie, preto sa spýtal čo s tým bude robiť. Starosta obce na toto uviedol, že sa 
k tomu nevie vyjadriť.  
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Poslanec Marian Híreš rázne upozornil, že je potrebné dodržiavať finančnú disciplínu. 
K uvedenému sa vyjadril aj poslanec Mgr. Rastislav Repka, ktorý prítomných informoval 
o ustanoveniach trestného zákona. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Marian Híreš) – prijaté uznesenie č. 37/2019. 
 
5. Návrh VZN Obce Valaská Belá, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2012 o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školských 
zariadení na území Obce Valaská Belá – návrh bol zaslaný všetkým poslancom spolu 
s pozvánkou na rokovanie OZ. Poslanec Marian Híreš sa informoval kto spracoval dôvodovú 
správu a návrh VZN. Ďalej sa informoval aký kľúč mala pani Obuchová, ktorá predkladala 
dôvodovú správu pre výpočet jednotkového koeficienta a pre počet prepočítaných žiakov,  
z čoho vypočítala výšku dotácie. Podľa zverejnenia ministerstva financií bol jednotkový 
koeficient v inej výške ako bolo prezentované. Poslanci hlasovali o prijatí VZN. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 38/2019. 
 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra k viacročnému rozpočtu obce Valaská Belá, 
vrátane programov a podprogramov, na roky 2019 – 2021 – predložil písomne hlavný 
kontrolór obce. Prečítal ho starosta obce. Poslanci stanovisko hlavného kontrolóra obce vzali 
na vedomie.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa hl. 1 (Marian Híreš) – prijaté uznesenie č. 39/2019. 
 
7. Návrh rozpočtu obce Valaská Belá na roky 2019 – 2021 a programového 
rozpočtu obce Valaská Belá na rok 2019 – 2021 – návrh bol zaslaný všetkým poslancom 
OZ. Pripomienky: poslanec Marian Híreš sa informoval kto financuje mzdy na asistentku v ZŠ 
s MŠ vo Val. Belej. Starosta obce uviedol, že minulý rok mzdu financovalo ministerstvo. 
Tento rok im financie ministerstvo neschválilo. Podľa poslanca Mariana Híreša do 31. 5. má 
opakovane žiadať škola financie od ministerstva, pretože mzdy učiteľov a asistentov majú byť 
financované z ministerstva. Starosta obce uviedol, že ministerstvo prerozdelilo financie pre 
asistenta pre tie školy, kde je viac žiakov, ktorí asistenta potrebujú. OZ hlasovalo o rozpočte 
obce po zapracovaní pripomienok.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa hl. 0 – prijaté uznesenie č. 40/2019. 
 
8. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce – na zasadnutí 
boli prítomní viacerí obyvatelia obce. 
Pani Pavlína Kodajová pripomenula úpravu chodníkov, nie je spokojná s úpravou chodníkov, 
ktoré sú v centre obce a na poštu. K pani Kodajovej sa pridal aj Michal Sondor, ktorý 
skritizoval pracovníkov obecného úradu - uviedol, že sa traja vozia v traktore. Taktiež sa 
pridala pani Mária Iskrová, ktorá uviedla, že cesta k zdravotnému stredisku je v katastrofálnom 
stave. Pripomienky podporili aj občania, bývajúci u Tantošov. Pán Slugeň Ivan sa informoval 
o ceste do Číkov - prečo sa táto komunikácia neudržiava. Starosta obce uviedol, že už 
komunikácia už odhŕňajú. Na to mu pán Slugeň odpovedal, že traktor tam nechodil odhŕňať. 
Pani Hromádková upozornila, že u Tantošov je celá cesta zľadovatená a neposypaná. Na to 
zareagovala pani Púryová, uviedla že keď sa v minulosti sťažovala, bolo ihneď odhrnuté. Pán 
Jakub Dušička uviedol, že mu občania vyvolávali, aby išiel odhrnúť aj im po tom ako odhrnul 
niektoré úseky súkromne pre svojich známych. Uviedol, že nie je ochotný odhŕňať občanom 
zadarmo. Uviedol, že veľa krát stál obecný traktor a súkromný traktor Štolovských odhŕňal. 
Uviedol, že si myslí, že starosta obce uprednostňuje rodinkárstvo a tlačí Štolovským peniaze. 
František Fojtík sa spýtal, prečo robí pán Hanko – dodávateľ prác pre zimnú údržbu za vyššiu 
sumu, keď môžu robiť niektorí vodiči na dohodu lacnejšie. Ďalej sa informoval znova pán 
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Slugeň, prečo nemá obec Valaská Belá snežnú frézu pre údržbu menších komunikácií 
a chodníkov. 
Poslanec Marian Híreš uviedol, že podľa neho je odhŕňanie snehu živelné, je potrebné urobiť 
verejnú súťaž a výber dodávateľov na odhŕňanie snehu. Ďalej sa informoval ohľadom 
vyťaženosti zamestnancov menších obecných služieb, aké práce vykonávajú. Starosta obce 
uviedol, že okrem iného robia na vývoze odpadu pre pána Brezničana – INGPORS s.r.o. 
Dolné Vestenice. Podľa poslanca Mariana Híreša šetrí pán Brezničan na našej obci 
a zamestnanci, ktorí môžu čistiť chodníky robia pre pána Brezničana. Poslanec Ing. Mazán 
uviedol, že 16. 2. 2017 bolo požadované od starostu obce, aby predložil vyhodnotenie vývozu 
odpadu. Doteraz táto nákladovosť za odpadové hospodárstvo nebola predložená. Opätovne 
požaduje predložiť nákladovosť vývozu odpadu. Čo sa týka odhŕňania snehu, navrhol 
odhŕňať sneh po úsekoch, za ktorý bude určitý vodič zodpovedný.  
Poslanec Ing. Peter Dušička uviedol že podľa neho je chyba v organizácii práce a poslanec 
Mgr. Rastislav Repka upozornil, že je potrebné, aby vodiči a zamestnanci mali potrebné 
školenia k BOZP, dokumenty k vozidlu a podobne. Nie je možné urobiť dohodu 
s akýmkoľvek vodičom bez predloženej dokumentácie. 
Ing. Vladimír Mazán podal poslanecký návrh uskutočniť  vyhlásenie pre záujemcov, ktorí 
spĺňajú predpisy pre odhŕňanie miestnych komunikácií, títo budú rozdelení podľa úsekov za 
účelom skvalitnenia zimnej údržby. Poslanci hlasovali o tomto poslaneckom návrhu.  
Za. 7, zdržal sa 2 (Ing. Peter Dušička, Mgr. Rastislav Repka) – prijaté uznesenie č. 41/2019. 
 
9. Rôzne: 
- Vnútroorganizačná smernica obce Valaská Belá č. 3/2018 – návrh predložil starosta 
obce, uviedol, že ju spracovala pani Mgr. Elena Obuchová. Poslanci smernicu jednomyseľne 
schválili.  
Hlasovanie: za 9, proti 0 , zdržal sa hl. 0  – prijaté uznesenie č. 42/2019. 
 
- Starosta obce uviedol že ho požiadala pani Gajdošová o umiestnenie v priestoroch 
zdravotného strediska – prebehla rozprava medzi poslancami, poslanci nesúhlasili 
s umiestnením, ani o tejto žiadosti nehlasovali. 
 
- Starosta obce informoval poslancov o komíne na škole postavenom za účelom samostatného 
vykurovania bytov na ZŠ. 
 
- Poslanec Marian Híreš navrhol informovať sa o prebratí ČOV pri Krištáli kvôli vývozu 
odpadu zo žúmp v bytovom dome na námestí. Poslanci odporučili vstúpiť do jednania  
s Ing. Jurajom Palčom – vlastníkom ČOV pri bývalom Krištáli ohľadom odkúpenia ČOV 
a informovať o výsledku jednania do 28. 2. 2019. Poslanci hlasovali za tento poslanecký návrh 
a jednomyseľne prijali uznesenie č. 43/2019. 
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že prístrešok na budove pri ZŠ je zavalený snehom 
a druhý prístrešok prelomil krov. Podotkol, že niekto za majetok a vzniknutú škodu 
zodpovedá. Na to poslanec Marian Híreš uviedol, že zodpovednosť má štatutárny orgán, 
ktorým je pani riaditeľka ZŠ s MŠ vo Val Belej. 
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán upozornil, že pri zdravotnom stredisku je osvetlenie klziska, 
ktoré je podľa neho nehospodárne, pretože je zle nasmerované.  
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán uviedol, že v Dome smútku nefunguje prevádzka WC.  
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- Poslanec Ing. Vladimír Mazán upozornil, že je potrebné poslať výzvu vlastníkovi 
spadnutého domu súpisné číslo 15 (rodina Brnových) na upratanie zbúraniska. 
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán pripomienkoval kotolne v obecných budovách.  
 
- Poslanec Ing. Vladimír Mazán požiadal o predloženie uznesenia z minulosti, ktoré hovorí 
o rekonštrukcii miestnych komunikácií. 
 
- Bol predložený písomný poslanecký návrh Mariana Híreša a Ing. Vladimíra Mazána 
o vykonanie kontroly dokladov na zákazke „Rekonštrukcia kotolne ZŠ s MŠ Val. Belá“ 
Hlasovanie: za 9, proti 0 , zdržal sa hl. 0  – prijaté uznesenie č. 44/2019. 
 
- Ďalej poslanci Marian Híreš a Ing. Vladimír Mazán predložili písomný poslanecký návrh 
ohľadom vývozu tuhého komunálneho odpadu za obdobie od 2. 8. 2017 do 31. 12. 2018. 
Hlasovanie: za 9, proti 0 , zdržal sa hl. 0  – prijaté uznesenie č. 45/2019. 

 
22. Diskusia:  

 Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom programu rokovania. 
 

 
23. Záver - po prerokovaní všetkých bodov programu návrhová komisia prečítala prijaté 
uznesenia a starosta obce poďakovaním za účasť rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.  
 
 
 
 
Vo Valaskej Belej dňa  31. 1. 2019 
Zapísala: Bc. Ľudmila Podskočová 
 
 
 
 

Ing. Miloš Cúcik 
starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Juraj Gabaš    a  Milan Čičmanec 
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U Z N E S E N I A 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

obce Valaská Belá zo dňa 24. januára 2019 
(34/2019 – 45/2019) 

 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej na svojom 3. zasadnutí prerokovalo:  
 

1. Kontrolu plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
2. Žiadosť Jozefa Mišániho a manželky Heleny Mišániovej, bytom Valaská Belá 1309 
o odkúpenie pozemku. 
3. Žiadosť PharmDr. Heleny Divékyovej – Lekáreň VABA Valaská Belá 322 
o predĺženie nájomnej zmluvy. 
4. Žiadosť DHZ Valaská Belá 476 o riešenie a odstránenie vzniknutej situácie na 
budove hasičskej zbrojnice. 
5. Návrh VZN Obce Valaská Belá, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2012 o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školských 
zariadení na území Obce Valaská Belá. 
6. Stanovisko hlavného kontrolóra k viacročnému rozpočtu obce Valaská Belá, 
vrátane programov a podprogramov, na roky 2019 – 2021. 
7. Návrh rozpočtu obce Valaská Belá na roky 2019 – 2021 a programového rozpočtu 
obce Valaská Belá na rok 2019 - 2021. 
8. Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
9. Rôzne. 
 
 
 
 
 
 

k bodu č. 1: Kontrola plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na 
dopyty poslancov z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne. 
 

Uznesenie č. 34/2018 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odkladá 
správu o kontrole plnenia uznesení a úloh z nich vyplývajúcich a odpovede na dopyty 
poslancov z predchádzajúceho rokovania. 
 
Hlasovanie: 

Za:  6 Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj Gabaš, Danka 
Golejová, Štefan Hlinka, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 1 Ing. Vladimír Mazán, 

Zdržal sa: 2 Milan Čičmanec, Marian Híreš, 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 2: Žiadosť Jozefa Mišániho a manželky Heleny Mišániovej, bytom Valaská 
Belá 1309 o odkúpenie pozemku. 
 

Uznesenie č. 35/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
na odporúčanie starostu obce zámer odpredať majetok obce Valaská Belá Jozefovi Mišánimu 
a manželke Helene Mišániovej, bytom Valaská Belá 1309, 972 28 Valaská Belá, 
pozemky parcelu CKN č.11567/7 zastavané plochy a nádvoria o výmere 30 m2 , parcelu CKN 
č. 11567/8 zastavané plochy a nádvoria o výmere 69 m2 a parcelu CKN č. 11567/9 zastavané 
plochy a nádvoria o výmere 1 m2 podľa GP č. 262/2018. Uvedené parcely vznikli odčlenením 
z parcely 11567/1 zapísanej na LV č. 1 v okrese Prievidza, kat. územie Valaská Belá v zmysle 
Zákona o majetku obcí č. 138/1991 Z. z. v platnom znení § 9a) ods. 8 písm. e) a to z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, za cenu 2,50 €/m2, kde osobitným zreteľom je, že dané parcely 
tvoria neoddeliteľnú súčasť a zároveň aj prístup k rodinnému domu č. 1309. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
k bodu č. 3: Žiadosť PharmDr. Heleny Divékyovej – Lekáreň VABA Valaská Belá 322 
o predĺženie nájomnej zmluvy.  
 

Uznesenie č. 36/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
zámer prenajať priestory lekárne na zdravotnom stredisku PharmDr. Helene Divékyovej – 
lekáreň VABA Valaská Belá, Valaská Belá 322 za rovnakých podmienok ako v roku 2018. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 4: Žiadosť DHZ Valaská Belá 476 o riešenie a odstránenie vzniknutej 
situácie na budove hasičskej zbrojnice.  
 

Uznesenie č. 37/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
- berie na vedomie 
vyjadrenie hlavného dodávateľa stavby o pokračovaní v rekonštrukcii požiarnej zbrojnice, keď 
budú k tomu dobré podmienky  

 
-odporúča  
starostovi obce trvať na zmluvných a súťažných podmienkach 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Marian Híreš, 

Neprítomný: 0   

 
 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
k bodu č. 5: Návrh VZN Obce Valaská Belá, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2012 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školských zariadení na území Obce Valaská Belá. 
 

Uznesenie č. 38/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
VZN Obce Valaská Belá, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 9/2012 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školských zariadení na území Obce 
Valaská Belá. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 6: Stanovisko hlavného kontrolóra k viacročnému rozpočtu obce Valaská 
Belá, vrátane programov a podprogramov, na roky 2019 – 2021. 
 

Uznesenie č. 39/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
berie na vedomie 
stanovisko hlavného kontrolóra k viacročnému rozpočtu obce Valaská Belá, vrátane 
programov a podprogramov, na roky 2019 – 2021. 
 
Hlasovanie: 

Za:  8 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán, Mgr. 
Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Marian Híreš, 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
k bodu č. 7: Návrh rozpočtu obce Valaská Belá na roky 2019 – 2021 a programového 
rozpočtu obce Valaská Belá na rok 2019 – 2021. 
 
 

Uznesenie č. 40/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
rozpočet obce Valaská Belá na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie, vrátane 
výdavkov podľa programov a podprogramov, na rok 2019 po zapracovaní pripomienok a to: 
znížiť dotáciu  v programe 9.1. na položke 642001 z navrhovaných 10 tisíc € na 8 tisíc € . 
 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0   

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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k bodu č. 8: Názory, pripomienky a iné požiadavky prítomných obyvateľov obce. 
 

Uznesenie č. 41/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odporúča 
starostovi obce, aby obec spravila vyhlásenie pre záujemcov vlastniacich techniku na zimnú 
údržbu na práce na odhŕňanie miestnych komunikácií, chodníkov, lávok a mostov a podľa 
počtu záujemcov obec rozdelí miestne komunikácie, lávky a chodníky na úseky za účelom 
skvalitnenia zimnej údržby. 
 
Hlasovanie: 

Za:  7 Milan Čičmanec, Mgr. Herta Dušičková, Juraj Gabaš, Danka 
Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír Mazán,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Peter Dušička, Mgr. Rastislav Repka, 

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
k bodu č. 9: Rôzne. 
 

Uznesenie č. 42/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
schvaľuje 
Vnútroorganizačnú smernicu Obce Valaská Belá číslo 3/2018 na tvorbu a použitie fondu 
prevádzky, údržby a opráv v podmienkach obce, vypracovanú Mgr. Elenou Obuchovou. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 43/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
odporúča 
starostovi obce Valaská Belá vstúpiť do jednania s Ing. Jurajom Palčom, ohľadom odkúpenia 
ČOV. O výsledku jednania informovať obecné zastupiteľstvo do 28. 2. 2019. 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 44/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
ukladá 
hlavnému kontrolórovi obce Valaská Belá vykonať kontrolu dokladov na zákazke 
„Rekonštrukcia kotolne ZŠ s MŠ Val. Belá“ (verejné obstarávanie, ZoD, faktúry, 
odovzdávacie protokoly). 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
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Uznesenie č. 45/2019 
Obecné zastupiteľstvo vo Valaskej Belej 

  
ukladá 
obecnému úradu pripraviť podklady pre vyfakturovanie prác pracovníkov obce Val. Belá, 
ktorí vykonávali práce súvisiace so zberom tuhého komunálneho odpadu (TKO). Tieto práce 
budú fakturované IGPORS s.r.o., Družstevná 383/13, 972 23  Dolné Vestenice za obdobie 
od 2. 8. 2017 do 31. 12. 2018 (počet zamestnancov x počet vývozov x počet hodín x cena 
práce v NH). 
 
Hlasovanie: 

Za:  9 Milan Čičmanec, Ing. Peter Dušička, Mgr. Herta Dušičková, Juraj 
Gabaš, Danka Golejová, Marian Híreš, Štefan Hlinka, Ing. Vladimír 
Mazán, Mgr. Rastislav Repka, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0   

 
Vo Valaskej Belej dňa 31. 1. 2019  Ing. Miloš Cúcik – starosta obce 
 


